
Referat – Generalforsamling 
Laurbjerg Kraft Varmeværk d. 27-09-2023 i Den Hvide Skole 
Deltagere 33 + bestyrelse. 

1 Valg af dirigent. 

Bjarne Larsen valgt 
 

2 Bestyrelsens beretning for det forløbne regnskabsår. 
Startede året med høje priser, dog kom vi i mål med lille overdækning. 
Varmpumpen kører nu efter en lille forsinkelse. 
Der er lagt et rør op til nye udstykninger. 
Hvis priserne på el holder sig i ro, regner vi med at kunne sænke prisen. 
Motivationstariffen betyder til stadighed, at vi sænker returtemperaturen. 
 
Spørgsmål til likvider og belåning. 
Spørgsmål til prisudvikling, hvor reglerne er, at vi ikke må sænke prisen, før den oparbejdede 
underdækning er væk. 

 
3 Det reviderede årsregnskab fremlægges til godkendelse. 
Peter Seeberg fremlagde regnskabssammendraget. 
Regnskab godkendt med stort flertal. 

 

4 Budget for det indeværende driftsår fremlægges til orientering. 
Peter Seeberg fremlagde budget. 

 

5 Fremlæggelse af investeringsplan for det kommende år. 
Der er forslag til opgradering af målere, ca. 250 t.kr 
 

6 Forslag fra bestyrelsen. 
Ingen. 
 

7 Indkomne forslag fra andelshavere. 
Ingen. 
 

8 Valg af bestyrelsesmedlemmer. 
På valg: Nick Davidsen og Rune Schulz. Kan ikke modtage genvalg, da de er fraflyttet. 
 
Nyvalgte bestyrelsesmedlemmer: 
Morten Olesen, Skovvej 4 og Lykke Jacobsen, Kirkevej 4. 



 
9 Valg af suppleanter. 
Søren Andersen, Pilevej 6 og Arne Brokholm, Naurvej 7 blev valgt. 

 

10 Valg af revisor. 
Redmark genvalgt 

 

11 Eventuelt. 
Diskussion om lavenergi og rabat. Der var en fejl i prisblad, men opkrævningerne var rigtige. 
Der var også en del snak omkring udstykninger og tilslutningspligt. 
Afskrivninger var igen oppe at vende i forbindelse med budget fremlæggelse. 
Holder budgettet er vores akkumulerede underdækning væk. 
Overskudsvarme fra OL er ikke blevet aktuelt, da de ikke er vendt tilbage med en økonomi, der 
hænger sammen. 
Spørgsmål til fordeling mellem gas og el. 
Spørgsmål til afskrivninger, da vi har valg at bruge dette som redskab til at regulere priserne, og få 
afviklet efterslæb hurtigst muligt. 
Fremlæggelse af strategi for vægtning mellem gas/el. 
Forbrugere, der har dispensation, skal tilsluttes ved ejerskifte. 
Oplysning om eventuelle solfanger-systemer. 
 

 

 

 
 

 

Dirigent: 

Bjarne Larsen 

 

_________________________________________ 


